



KAREN
 Mr. Dijon DaCosta Sr., Board Chair
 Mrs. Deirdre P. Pierce, Vice Chair
 Mrs. Anna Hill
 Mrs. Whitney McGinniss
 Ms. Allyson Gevertz
 Mrs. Vickie B. Turner
 Dr. Joyce Morley

Dr. Devon Q. Horton, *ပုၤပၤဆၢရဲၣ်ကျဲၤတၢ်အခိၣ်*

လၢအိၣ်ကထိၣ်ဘၣ် ၁၃ သီ, ၂၀၂၃

ဆူ DeKalb ကီၢ်ရၣ်ခိးထံၣ်ကွီၣ်လီၢ်ကဝီၤ ဟံၣ်ဖိယိဖိတဖၣ်,

ယကွဲးလံာ်ဆူနအိၣ်တနံၤအံၤဖဲအိၣ်ဒီးတၢ်ကိတၢ်ခဲဒီးသးအတၢ်တူၢ်ဘၣ်အါအကတီၢ် မ့ၢ်လၢတၢ်ကဲထီၣ်အသးလီၢ်ခံကတၢ်လၢမ့ၢ်ထီၣ်တၢ်ခၢၣ်သး (Middle East) အပူၤအယိၣ်န့ၣ်လီၤ. ဖဲပဝဲခဲလၢကတၢ်ကွၢ်ဆၢၣ်ခဲဒီးတၢ်ဒိဘၣ်ဒီးတၢ်တတၢ်တနါမၤအသးအာအာသီသီအခါ, ယမ့ၢ်လၢလၢယကဆဲး ကျိးပုၤကိးဂၤဒဲးလၢပကီၢ်ရၣ်ကွီၣ်လီၢ်ကဝီၤအဟံၣ်ဖိယိဖိအပူၤ လၢကမၤမ့ၢ်မၤရၣ်ထီၣ်ပုၤအသးဒီးပညိၣ်တၢ်အရူၣ်ဒိၣ်လၢတၢ်ရိၣ်ဖျိၣ်ယုဖိဒီးတၢ်အိၣ်ဒီး တၢ်သးသးဒ့ၣ်ဖဲတၢ်ကိတၢ်ခဲအဆၢကတီၢ်တဖၣ်အံၤအကတီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ပပုၤကွီၣ်ဖိ, ဟံၣ်ဖိယိဖိ, ဒီးပုၤတတၢ်ပုၤဖျဲးဒီးတၢ်အိၣ်ဘိၣ်အိၣ်ညီ မ့ၢ်ဒဲးဝဲတၢ်အရူၣ်ဒိၣ်ကတၢ်လၢ DeKalb ကီၢ်ရၣ်ခိးထံၣ်ကွီၣ်လီၢ်ကဝီၤ (DCSD) ကွီၣ်ကိးဖျၢၣ်ဒဲး, ဖဲထၢၣ်, ဒီးတၢ်စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်ကိးတၢ်ဒဲးအပူၤလီၤ. လၢတၢ်န့ၣ်အဂီၢ်, ယတဲပျါထီၣ်တုၤတနံၤအံၤလၢ တၢ်တဟ်ပျါထီၣ်တၢ်အိၣ်ဒီးတၢ် မၤပျဲးမၤဖုးတၢ်လီၤတၢ်လီၤဆဲး မ့တမ့ၢ် တၢ်စုဆူၣ်ခိၣ်တကးအိၣ်လၢပကွီၣ်အပူၤ ဘၣ်ထွဲဒီးတၢ်မၤအသးတတၢ်တနါလၢကီၢ်ချၢအယိၣ်န့ၣ်တမံၤဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

ဒ်လဲၣ်ဂ့ၤ, ပဟံးဂ့ၢ်ဝီမၤတၢ်ပုၤဖျဲးနီၣ်ထီၣ်အါထီၣ်န့ၣ်လီၤ. ပ DCSD ဟၤကီၢ်ခိၣ်တဖၣ်, ကွီၣ်ကရၢတၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢ, ကွီၣ်ပုၤပၤဆၢတၢ်တဖၣ်, ဒီးပုၤမၤတၢ်ဖိ တဖၣ်တၢ်န့ၣ်လီၤအဝဲသ့ၣ်လၢကပလီၢ်သ့ၣ်ပလီၢ်သးလီၤဆိဒ်တၢ်လၢ ကသ့ၣ်ညါဒီးယိသမံထံတၢ်မၤပျဲးမၤဖုးလၢအကဲထီၣ်အသးသ့တမံၤလၢလၢ မ့တမ့ၢ် တၢ်အ့ၣ်လီၢ်ဆိးကုလီၢ်သးလၢနီၢ်ခိမိၢ်ပုၤတကပၤအဘၣ်ထွဲဒီးတၢ်မၤအသးတဖၣ်အံၤန့ၣ်လီၤ.

ဘၣ်ဆၢၣ်သန့ၣ်က့ၤ, တၢ်အံၤကဘၣ်မ့ၢ်တၢ်ဂ့ၢ်ကျဲးစးမၤသကိးတၢ်န့ၣ်လီၤ. ပမၤန့ၣ်တၢ်ပုၤဖျဲးထဲတဂၤဖိတသ့ဘၣ်, အယိၣ်ပဟ့ၣ်ဂံၢ်ဟ့ၣ်ဘၢပုၤတတၢ်ကရၢဖိခဲ လၢက, ပုၤသးစၢ်ဒီးပုၤသးပုၤခံကပၤလၢက, ကန့ၣ်လီၢ်ပုၤယုၣ်လၢတၢ်သ့ၣ်ဆူၣ်သးဂဲၤအပူၤလၢပ “ထံၣ်တၢ်တမံၤမံၤ, တဲတၢ်တမံၤမံၤ” (“See Something, Say Something”) ခဲၣ်ဖုအပူၤန့ၣ်လီၤ. န့ၣ် မ့တမ့ၢ် ပဖိ ထံၣ်ဘၣ် မ့တမ့ၢ် သးဒုဒိတၢ်အိၣ်သးလၢတပူၤဖျဲးတမံၤလၢလၢ လၢပကွီၣ်အပူၤ မ့တမ့ၢ် အကပိၣ်ကပၤ - လၢပခိၣ်ယၢအပူၤဒုၣ်လဲၣ်န့ၣ်လီၤ. ပဟ့ၣ်သဆၢၣ်ထီၣ်န့ၣ်လၢနကတဲဘၣ်ပပုၤမၤတၢ်ဖိတဘျီယိလီၤ. နတၢ်န့ၣ်လီၢ်ပုၤယုၣ် လၢတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤတဖၣ်အံၤန့ၣ်မ့ၢ်တၢ်လၢအလီၢ်အိၣ်ဝဲသပုၤကတၢ်လၢ ပကမၤကဲထီၣ်လိၣ်ထီၣ်ပတၢ်ပုၤဖျဲးတၢ်မၤအကျဲသန့ၣ်လဲၣ်ခဲဆူၣ်န့ၣ်လီၤ.

ပန့ၣ်ဒဲးဆူၣ်ညါကွၢ်ကွၢ်လၢတၢ်အိးထီၣ်တၢ်ဆဲးကျိးတဲသကိးတၢ်အကျိးအကျဲတဖၣ်န့ၣ် အရူၣ်ဒိၣ်လၢပကွီၣ်ဒီးဟံၣ်ဖိယိဖိတဖၣ်အဘၣ်စၢၤလီၤ. နမ့ၢ်အိၣ်ဒီး တၢ်သံကွၢ် မ့တမ့ၢ် တၢ်ဘၣ်ယိၣ်တမံၤလၢလၢ မ့တမ့ၢ် လိၣ်ဘၣ်အါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိးန့ၣ်, ဝံသးစူၤတဘၣ်မၤယံာ်မၤနီၢ်နသးလၢနကဆဲးကျိးဒီးနကွီၣ် ပုၤပၤဆၢတၢ်တဖၣ်တဂ့ၤ.

လၢတၢ်ဆၢကတီၢ်တဂၢ်တကျၢတဖၣ်အံၤအပူၤ, မ်ပကအိၣ်ယူအိၣ်ဖိးသကိးဒီးပၢလီၤသးကျၢမုဆူလၢကပၤယၢ တၢ်ပုၤဖျဲးဒီး ပပုၤကွီၣ်ဖိ, ဟံၣ်ဖိယိဖိ တဖၣ်, ဒီးပုၤတတၢ်ပုၤမၤသကိးတၢ်တဖၣ်အတၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢ ဒ်တၢ်လၢပဟ်အီၤအရူၣ်ဒိၣ်ကတၢ်, ဒီးပၢလီၤပုၤပၤအီၤအရူၣ်ဒိၣ်ကတၢ်အသိးန့ၣ်တက့ၢ်. တၢ်ဘျး ဒိၣ်မးလၢနဆဲးအိၣ်ထွဲမၤစၢၤပုၤကွၢ်ကွၢ်ဒီးနၢ်ဟံၢ်တၢ်အံၤန့ၣ်လီၤ. တပူၤယိ, ပကမၤလီၤတၢ်တၢ်အဂ့ၤကတၢ်လၢပကွီၣ်မ့ၢ်တၢ်လီၢ်လၢအပူၤဖျဲးလၢ တၢ်မၤလီၤမၤဒီး, တၢ်ဒိၣ်ထီၣ်, ဒီးတၢ်လဲၤထီၣ်လဲၤထီၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

လၢတၢ်ပၢကဲအါအပူၤ,

Dr. Devon Q. Horton, *ပုၤပၤဆၢရဲၣ်ကျဲၤတၢ်အခိၣ်*
 DeKalb ကီၢ်ရၣ်ခိးထံၣ်ကွီၣ်လီၢ်ကဝီၤ